



Bestyrelsesmøde 2024- 1

Afholdt: D. 31. januar 2024 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Deltagere: Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Mia Molberg Fack, Kristian Østergaard, Jens Beyer Østergaard

Afbud: Louise Steingrimur Bisbo, Lars Højgaard Meldahl, Christian Niclas, Bjørn Holm

1. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

2. FS

Antal spillere

Der kom 47 spiller på trods af vind og vejr.

Budget

FS laver et nyt budget som er klar til marts.

3. Dukkeskub

Manglende seddel

Der blev ikke skrevet en lokaleseddel d. 25. januar.

Ny forening i lokalerne

Punkt er strøget fra det åbne referat

4. RPG tirsdag

Status

Østergaard besøger FS på søndag for at tiltrække nye spillere.

Martin vil fortsat gerne stå for koordinering på internettet.

Østergaard og Sofus kommer til at roterer som GM hver måned.

Der vil ikke blive spillet fast om fredagen fremad. De vil skifte til 1. gang i måneden ca. fremover.

5. Lokalerne

Skrald

Skraldespandene er ved at være proppet og der er ikke plads til meget mere.

Bord

Vi har fået nyt hæve/sænkebord doneret, så det gamle skal skiftes ud. Der skal bookes storskrald til afhentning af det gamle. Det bookes i dag.

Sodavand og øl

Emil har købt nye sodavand.

Der er ved at være en del for gamle øl. Dem der er for gamle, vil være 2 for 10.



Renhedsseglsworkshop

Anne vil gerne lave en renhedsseglsworkshop til FS folk til foråret. Det nye bord skal være på plads inden

Rengøring

Vi skal melder ud og høre om nogen vil gøre rent i lokalerne i vores 3 måneder. Vi har April, Maj og Juni.

6. GF 2024

Der er ikke lang tid til årets generalforsamling, og vi skal dobbelttjekke om vi har husket at lave alle forberedelserne.

Hvad mangler?

- Årsberetning – Vi hører Bjørn om han kan nå det.
- Bestyrelsesmedlemmer skal indsende opstillingstekster snarest muligt
- Vi skal spørger Hornbæk om han vil være ordstyrer i år
- Østergaard og Karen-Inge bager en kage til deltagerne
- Vi tjekker om der er nok popkorn
- På FS skriver vi at folk kan varme aftensmad i lokalerne
- Der skal købes gaver til Årets medlem, samt afgangende bestyrelsesmedlemmer.
- Der er modtaget 1 forslag til vedtægtsændring og 1 forslag til kontingentændring.
- Valkyerne – de er på valg og dette skal i fremtiden med i indkaldelserne og der skal laves en opstillingsskabelon

Regnskab

Regnskabet er færdigt. De mangler at blive underskrevet og godkendt. Da alle bestyrelsesmedlemmer ikke er til stede, skal vi prøve at få det digitalt underskrevet.

Der er også udarbejdet hjælpeark til regnskabet.

7. Udlejning af Krigslive udstyr

Det ønskes at bestyrelsen laver en udmelding efter dette møde omkring hvad den tænker i forhold til leje af grej fra foreningens grejbank til medlemmers personlige brug til krigslive. Dette er f.eks. brystplader, hjelme, kostume dele og 1-håndsvåben.

Dette grej kommer fra fondspenge, hvor der blev lovet, at efter et års tid ville der blive taget lejebetaling for at køre vedligeholdelse på det. Yderligere er dette grej ikke købt med krigsliv som formål eller denne målgruppe.



Det forslås at man godt kan leje nogle ting f.eks. alt vores panser. Dette skal dog ikke gælde ingen slagkøfter eller 1-håndsvåben. Et prisforslag kunne være 100 kr. pr. stumpsæt, da der vil være markant højere slid og især rust.

Det vil koste 100 kr. pr. sæt der lånes (rustning + armskinner + hjelm).

Man skal ikke kunne låne 1-håndsvåben eller slagkøfter. Disse vil blive udsat for meget slid til Krigslive.

Der skal laves en detaljeret liste over hvem der låner hvad.

Stager er ikke inkluderet i dette, da de blev købt med Krigslive som formål.

8. Status på ny hjemmeside inden GF

Den er klar og sættes live i weekenden efter GF.

9. Fastaval

Vi er blevet spurgt om vi vil have en bod til Fastaval d. 29-31 marts. Formålet vil være PR-foreningen og måske sælge nogle ting.

Umiddelbart er vi interesseret, men vi skal se udenfor bestyrelsen for at finde folk til at tage af sted. Vi hører rundt og nævner det til GF.

10. Mails

ÅUF

Vi skal have tilmeldt os ÅUF Årsmøde. Frist er d. 9. februar og det afholdes d. 29. februar.

Bifrost Samværsweekend

Bifrost har inviteret os til samværsweekend d. 1-3 marts i Kolding.

Kursus på skole i Viby

Vi har fået en mail fra en der spørger, om vi vil komme og lave en intro til rollespil på en skole i 1,5 timer. De vil gerne betale lidt.

11. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat

12. Næste møde

Næste møde er GF d. 9. februar.

13. Evt.

Mødet blev hævet 21:10